
 
 
 
 
 

Oss, 13 oktober 2023 
 
Artikel 41 vragen: faillissement glaszettersbedrijf Ralpo 
 
Vorig jaar heeft de Gemeente Oss samen met het Regionaal Energieloket een grootschalige glasactie 
opgezet waarbij huiseigenaren in Oss gestimuleerd werden om HR++ ramen te laten plaatsen. Daarbij 
werd het glaszettersbedrijf Ralpo door de gemeente aangeprezen. Afgelopen week hebben wij uit de 
media vernomen dat glaszetter Ralpo failliet is gegaan. In de afgelopen jaren is Ralpo door de 
Gemeente Oss meermaals als een ‘goed’ glaszettersbedrijf aangeprezen voor het plaatsen van 
dubbelglas. In de verspreide brochure staat dat Ralpo een deskundig en ervaren bedrijf is dat al jaren 
actief is in de branche. Inmiddels is het bedrijf failliet en blijven klanten gedupeerd achter. Dit baart 
de SP zorgen. Daarom stellen wij de volgende vragen: 
 

1. Wat wist de wethouder van de financiële situatie van Ralpo? 
2. Heeft de Gemeente Oss grondig antecedentenonderzoek gedaan voordat zij Ralpo als bedrijf 

aanprees? 
Zo ja, waaruit bestond dit onderzoek? 

3. Wat was de reden van de Gemeente Oss om Ralpo als een ‘betrouwbaar’ glaszettersbedrijf 
aan te prijzen? Ondanks de meerdere faillissementen die in het verleden hebben plaats 
gevonden. Graag ontvangen wij hier een uitgebreide toelichting op. 

4. Zijn er eerder klachten binnengekomen over het handelen van Ralpo? 
Zo ja, waaruit bestonden deze klachten? 

5. Waarom heeft de Gemeente Oss niet eerder actie ondernomen vanwege het feit dat zij een 
bedrijf aanprees dat financieel aan de rand van de afgrond stond? 

6. Is de wethouder van plan om in gesprek te gaan met de gedupeerden van Ralpo die op basis 
van de aanbevelingen vanuit de gemeente gebruikmaakten van het glaszettersbedrijf? 
Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, wat heeft de gemeente de gedupeerden te bieden? 

 
Namens de fractie van de SP, 
Jelle van der Vliet 

 


